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Carta al Alcalde, Sr. Joaquim Ferriol

r

I

del bien y del mal, y los que 10 acompaiian en su labar
han aprendido mucho de Yd. Debo reconocer que algu
na cosa hace bien, ha conseguido que aprendan de pe a

pa la lecdon sus compaiieros del equipo de gobiemo.
Siento decir esto par las personas que depositaron la

confianza en ustedes, no digo que se equivocaron por
que decir esto no seria real, parecian una cosa, pero el
poder ha hecho mostrar la verdadera cara de cada cual.
La mayoria de las personas que les hideron subir estan

decepdonadas, rabiosas 0 induso contentas, ahora ya
saben 10 que no deben volver a votar.

Estamos en un pueblo muy espedal Sr. Perriol, un

pueblo donde hasta que entraron ustedes a gobemar,
todos nos mirabamos de ni a tu, El hecho de gestionar
un Ayuntamiento, que no mandar como Yd. dice, im
plica dialogo, accesibilidad y muchas mas virtudes mas
que no son patrimonio de Yd.

Para acabar Sr. Perriol, decirle que los que vivimos en

este pueblo, una gran mayoria trabajadares, no entende
mos su manera de hacer, de pensar y de actuar, solo les
interesa entenderla a aquellos pocos que se benefidan
de alguna manera de su gestion totalmente partidista.

Advertirle Sr. Ferriol, que ya se que no va a contestar
esta carta, hasta aqui podnamos llegar, tomarse la mo

lestia de contestar a un dudadano, un simple trabajadar
que 10 unico que pretende es ser tratado como persona.

FRANCISCO CARMONA SANTACRUZ
LlifO d'Amunt

Aclariments per al-lusions de la

Junta del Casino Club de Ritme

Despres
dels diversos escrits apareguts a la premsa

comarcal en les darreres setmanes amb referen
da a l'entitat Casino de Granollers i mes concre

tament al projecte dobres recentrnent aprovat
en l'assernblea del passat 12 de febrer, aquesta junta vol
fer-ne els segiients aclariments:

Totes les critiques que shan escrit, com molt be sa

bran apredar els lectors que siguin minimarnent conei
xedors dels afers daquesta entitat, provenen de per
sones forca interessades en desacreditar qualsevol ini
ciativa que provingui de la junta actual. i daltres
persones afines a ells, per motius obvis.

Els escrits publicats, denoten el mes absolut desco
neixement del projecte que intenten desqualificar,
abundant amb falses i erronies informacions, parlant
dhipoteques que no existeixen i intentant generar la
maxima confusio amb Iaules, nostalgics sentiments, cri
des a la mobilitzado popular, i d"altres paranys.

Cap de les persones que han participat en aquests es

crits, va dignar-se ni tan sols assistir a lassemblea
de socis, per informar-sen, ni va deixar sentir la se

va veu a l'unic lloc on hagues pogut ser util, ni va exer

cir el seu dret de vot. Sembla ser que els resulta mes
rendible fer-se sentir a traves dels rnitjans publics.

Com es natural pensem que tambe es probable que
intentin fer llenya de l'arbre caigut, i esgrirniran en un

moment 0 altre el fet de que lesmentada assemblea
del 12 de febrer, hagi estat impugnada per un altre sod,
que evidentment ho ha fet per motius totalment
aliens al tema del projecte i esgrirnint el pretext de que
la convocatoria s havia enviat 24 hores tard. (estatuta
riament s havia dhaver enviat quinze dies abans i es

va enviar nomes amb catorze dies), la qual cosa no dei
xa de ser veri tat, encara que anecdotic i que nomes ser

veixi per donat suport legal a la persona impugnant.
Ja ens estranya que encara no hagin intentat
treuren partit, esgrirnint que aquestes 24 hores
varen suposar vitals per impossibilitar lassisten
cia de tots ells a lassemblea i poder-ne aportar la
seva opini6 alla on tocava, pero suposem que tot

arribaral. Potser sf que amb un dia mes de temps,
haguessin pogut venir tots!.

Tots ells confessen sentir-se veritablement angoixats
pel futur daquesta entitat a la que se senten tan Inti
mament lligats, i en la qual sembla ser que havien di
positat totes les esperances per donar sortida ales seves

necessitats hidiques. Probablement per aixo a cap dells
se1s veu mai participar de les activitats del Casino.

Es molt senzill titllar de" sortida fadl" els exits dels
altres. Sobretot si l'analisi es practica amb l'unic objec
tiu de desqualificar, ides d'una posicio de forca. No
obstant, tothom coneix fins on han arribat les actua

dons de les juntes anteriors.
Aquesta junta no te cap ganes ni necessitat de

polemitzar, i molt menys a traves dels rnitjans on no

pertoca i on gaudim de clar desavantatge. No busquem
cap altra publicitat que no sigui per potenciar el Casino
a traves del seu bon nom i de les seves activitats.

Nomes volem deixar ben elares las seguents ques
tions envers el projecte d"obres aprovat :

- Que no hipoteca Ientitat en absolut (ben al
contrari es lunic projecte dels que s han fet QUE NO
PRECISA DE CAP HIPOTECA Nl PRESTEC BANCARI)

- Dels projectes estudiats fins ara, es runic amb caire
d esser realitzable. pel seu cost assumible per l'enti
tat.

- 13s un projecte coherent que respon ales neces

sitats reals de I'entitat, la modernitza i que la do
tara de les instal-lacions tan necessaries per les
seves activitats mes habituals, I FINS I TOT, SID
pooRA FER TEATRE!.

- Es runic projecte dels presentats fins avui davant
els so cis que compta amb el seu financament total
ment resolt.

- Es el primer pas, i el fonament de les properes
reformes que estan en estudi.

Aquesta junta vol emplacar a tots els socis -acdonis
tes de lentitat, per al proper diumenge, 23 d'abril, ales
11,00 del mad a lassernblea que es celebrara als locals
de lentitat, ion esperem donar-Ios complet compte d
aquest projecte que esperem sigui ratificat.

Odalisca

Els que ens guanyem la vida enre

gistrant noticies, topem arnb un fe
nomen ben curios corn es el com

portarnent de la gent quan te una

camera de televisio a prop.
Seria injust obviar que per a la

gran majoria el fet es irrellevant i la
seva actitud es la mateixa que tin
drien si la camera no hi fos (que es
el que un professional agraeix i el

que el sentit cornu redama), pero
no sempre es aixi.

Parlo de Is que voldrien sortir

(que son majoria) i dels que no,

que curiosarnent t'ho solen fer no

tar amb escarafalls d'estrafolaria
vehernenda. Una rninoria, aques
ta, que es subdivideix en els que
diuen no (i volen dir no) i els que
diuen no, pero volen dir sf: uns po
bres tipus que lluny de comportar
se arnb discredo es fan notar, evi
denciant mancances afectives per
resoldre.

Tarnbe hi ha I'individu que sense

voler et regala un bon pIa en una

actitud que per a ell resultara ser

compromesa de la qual cosa no te

n'assabentes fins al moment en

que et ve a veure roig d'ira i arnb la
intencio de fer-te empassar la cinta.

Em vaig trobar amb un cas d'a

quests quan era director de Gra
nollers TV. Resulta que varern
emetre irnatges d'una festa de barri
on hi sortia un senyor molt ento

nat que sense advertir la presencia
de la camera, ballava movent-se
arnb la finor d'una autentica oda
lisca.

La dernostracio era tan vistosa

que naturalment va sortir en un

dels planos de la notfcia i si be els
autors de la informado no van ac

tuar de mala fe, el ballari es va mo

lestar perque era un comercial co

negut que en veure's per la tele ba
llant amb tanta passio va terner

que la gent se li'n [atria sense pie
tat. Ences corn estava, va venir al
meu despatx i va escridassar-me
com si hagues estat jo el culpable
d'haver-Ii encomanat tan suggesti
yes ondulacions.

Res sorpren tant corn la capacitat
que tenirn de dir el que no pensem
o de culpar als altres d'allo que ens

perjudica. Un procedir, aquest da
rrer, que ern recorda el d'un cone

gut pare de familia granolleri que
molest perque el seu fill es bevia
tots els cubates d'una discoteca, va

maquinar per fer tancar I'establi
ment.

Jordi PEY
Periodista

granollers@
jordipey.com
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